
Protokół Nr BRM.0012.5.4.2020 

posiedzenia Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Olecku,  

odbytego w dniu 23 października 2020 roku 

 
 Na stan 4 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 4 (w tym 2 członków  
w trybie zdalnym) – lista obecności w załączeniu. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk. 
 
Protokołowała starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego – 
Małgorzata Adameit. 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-
Drozd, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 
 
Przewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 
przywitał przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił następujący porządek posiedzenia: 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Osiedla Zielonego  
w Olecku i nadania mu statutu.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Oleckiej 
Rady Młodzieżowej i nadania jej statutu. 

3. Sprawy wniesione.  
4. Wnioski Komisji.  

 
Członek Komisji – Jarosław Bagieński 
zapytał, czy była sprawdzana pisownia, jeśli chodzi o nazewnictwo osiedla w kwestii 
odmiany.  
 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
wyjaśnił, iż zgodnie z zasadami języka polskiego przymiotniki odmieniają się, więc przyjęto 
odmianę nazwy osiedla. 
 
Uwag do zaproponowanego porządku posiedzenia nie zgłaszano. 
 
 
Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Osiedla 
Zielonego w Olecku i nadania mu statutu. 
 
Przewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 
prosił o zgłaszanie uwag do projektu uchwały. 
 
Pytań, ani uwag do projektu statutu nie zgłaszano. 
 
Opinia Komisji: 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie utworzenia 
Osiedla Zielonego w Olecku i nadania mu statutu. 



Na tym punkt zakończono.  
 
Do punktu 2 – Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
powołania Oleckiej Rady Młodzieżowej i nadania jej statutu. 
 
Przewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 
prosił o zgłaszanie uwag do projektu uchwały. 
 
Pytań, ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
 
Opinia Komisji: 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie powołania Oleckiej Rady Młodzieżowej i nadania jej statutu. 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 
 
Przewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 
odczytał wnioski Radnego Wacława Olszewskiego w sprawie utworzenia tylko dwóch komisji 
merytorycznych, zamiast trzech oraz zmniejszenia liczebności Komisji Rewizyjnej. 
 
Innych spraw wniesionych nie było. 
 
Członek Komisji – Jarosław Bagieński 
wrócił do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Oleckiej Rady 
Młodzieżowej i nadania jej statutu pytając, od którego roku życia uczniowie mogą głosować. 
 
Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 
odpowiedziała, iż zarówno głosować, jak i kandydować mogą osoby w przedziale wiekowym 
13-25 lat.  
 
Członek Komisji – Jarosław Bagieński 
zwrócił uwagę, że w szkołach podstawowych to będą jedynie klasy siódme i ósme,  
a w większości członkami ORM będą uczniowie szkół średnich. 
 
Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 
wyjaśniła, iż chodzi o to, by młodzież z naszej gminy brała aktywny udział w życiu 
społecznym. W założeniu nie było rozgraniczenia na szkoły gminne, czy powiatowe. 
Młodzież ucząca się poza terenem naszej gminy może kandydować w Regionalnym Ośrodku 
Kultury  
w Olecku „Mazury Garbate”. 
 
Przewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 
odniósł się do poruszanej w poprzednim miesiącu sprawy głosowania tajnego za pomocą 
urządzeń. Poddał pod rozwagę, aby przed ponownym przystąpieniem do prac, członkowie 
komisji zapoznali się z technicznymi możliwościami głosowania. 
 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
podkreślił, że prawo nie zabrania tajnego głosowania za pomocą urządzeń, na tą chwilę 
brakuje odpowiednich zapisów w statucie gminy. 
 
Członek Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 
odnośnie wniosku w sprawie Komisji Rewizyjnej wskazała, iż w poprzedniej kadencji Rady 
była poruszana ta sprawa i wówczas była mowa, że nie można ograniczyć liczebności 



członków komisji. Zaś, jeśli chodzi o tajne głosowanie za pomocą urządzeń, w prawie nie  
ma takich zapisów, więc nie można ich wprowadzać w statucie. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
Do punktu 4 – Wnioski Komisji.  
 
Członek Komisji – Jarosław Bagieński 
zgłosił następujące wnioski: 

 zwrócił uwagę, iż zbliża się 1 listopada, a na parkingu przy Cmentarzu komunalnym I 
parkują pracownicy okolicznego zakładu produkcyjnego. Prosił, aby w trybie pilnym 
rozwiązać problem; 

 między dawnym budynkiem Kawiarni „Zamkowa” a miejscem, gdzie są dokarmiane 
kaczki, stoją dosyć wysokie betonowe słupy. Prosił o ich zdemontowanie; 

 przy okazji remontu i renowacji kamiennej półrotundy prosił o wykonanie remontu 
kamiennych schodów między skocznią a polem namiotowym, które są w złym stanie 
technicznym. 

Odniósł się do pisma wniesionego do Rady Miejskiej w sprawie grobu pierwszego burmistrza 
Olecka. 
 
Przewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 
zgłosił następujące wnioski: 

 prosił o uporządkowanie kwater wojennych na cmentarzu ewangelickim w Olecku 
przed świętem Wszystkich Świętych; 

 poddał pod rozwagę, aby Rada Miejska włączyła się w podjęcie działań na rzecz 
współpracy ze Stowarzyszeniem Treuburczyków z Niemiec. 

 
Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 
 
Na tym punkt i posiedzenie zakończono. 
 
 
Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Komisji 

Wojciech Leonarczyk 

 

                                                                     

 


